

Date: 26/11/2024

التاريخ: 2024/11/26

To : Boursa Kuwait Company
Dear Sirالسادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين
تحية طيبة وبعد،،**Subject: Disclosure of Material Information****الموضوع / افصاح بشأن معلومة جوهرية**

Reference to Capital Market Authority's regulations concerning disclosure of material information and the mechanism for disclosing the same, and to Article 4-1-1 of Chapter Four (Module Ten) of CMA's Executive Bylaws issued on 9 November 2015.

بالإشارة إلى تعليمات هيئة أسواق المال الخاصة بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها، وإلى المادة 4-1-1 بالفصل الرابع بالكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية الصادرة بتاريخ 2015/11/09.

Attached is the Disclosure Form (Annex 10) concerning Disclosure of Material Information.

مرفق لكم نموذج الإفصاح (الملحق 10) الخاص بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،



محمد جراح الصباح
Mohammed Jarrah Al-Sabah

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

2024/11/26	التاريخ
بنك الكويت الدولي	اسم الشركة المدرجة
نود إفادتكم بأن مجلس إدارة بنك الكويت الدولي قد عقد اجتماعه يوم الثلاثاء الموافق 26 نوفمبر 2024، وقرر الموافقة المبدئية على قيام شركة "الدولي للتأمين التكافلي" (شركة تابعة) بالتفاوض على شراء عقار (برج جرافيتي) الكائن في منطقة شرق والمملوك لشركة (طرف ذا صلة)، ويأتي هذا التوجه بهدف استخدام العقار كمقر رئيسي لشركة الدولي للتأمين التكافلي.	المعلومة الجوهرية
في حال إتمام عملية الشراء، سوف يتم زيادة الأصول في البيانات المالية المجمعة للبنك.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة

Annex No. (10)

Disclosure of Material Information Form

Date:	26/11/2024
Name of Listed Company	Kuwait International Bank
Material Information	We would like to inform you that the Board of Directors of Kuwait International Bank held its meeting on Tuesday, November 26, 2024, and decided to preliminary approve that KIB Takaful Insurance Co. (a subsidiary of KIB) to negotiate the purchase of a property (Gravity Tower) located in Sharq, and owned by a company which is a Related Party. The aim of purchase of the property is to use it as the headquarters of KIB Takaful Insurance Co.
Effect of Material Information on the Company's Financial Position	In the event where the purchase of the property is completed, the assets in the Bank's Consolidated Financial Statements will be increased.